
 
 
 

 

 

PRAETOR 
Die 2019 gegründete Band PRAETOR, bestehend aus Musiker:innen von Lost In 
Pain (LUX), Kryzees (FR), Lazy Hollow (FR) u.a., ist bereit, die ganze Welt mit ihrem 
Debütalbum zu erobern, das über das französische Label Metal East Productions 
veröffentlicht wird und für den deutschsprachigen Raum von Barhill Records 
lizenziert wurde. 
Hauptsächlich von der Bay Area inspiriert, spielt die Band schnellen, kraftvollen 
und melodischen klassischen Thrash Metal à la Slayer, Metallica, Testament oder 
Anthax, aber immer mit ihrer eigenen Identität. 
PRAETOR ist eine Band erfahrener französischer und luxemburgischer 
Musiker:innen, die seit Jahren in verschiedenen Tribute-Bands 
zusammenspielen. Diesmal spielen sie ihre eigenen Songs - mit ihrer Seele und 
ihrem Drang, ein starkes Debüt abzuliefern! 
 
// 
 
Founded in 2019, PRAETOR, featuring musicians from bands Lost In Pain (Lux), 
Kryzees (Fr), Lazy Hollow (Fr), is ready to conquer the entire world with its debut 
eponym album to be released via the French label Metal East Productions. It was 
licensed for the German speaking countries by Barhill Records. 
Mainly inspired by the Bay Area, the band plays fast, powerful and melodic 
Classic Thrash Metal like bands such as Slayer, Metallica, Testament or Anthax, 
but always with their own identity. PRAETOR is a group of experienced French 
and Luxemburgish musicians who played together for years in different tribute 
bands. This time, they will play their own songs with their soul and urge to deliver 
a strong debut act! 

 
For fans of Metallica, Slayer, Megadeth, Testament, Anthrax 

 
Video: https://youtu.be/Pq1uOE0V4ZQ (“No Return”) 

 

 

 

 
„Praetor“ (24.02.2023) 
Formats: CD 
Label/Distr.: Metal East Prod./Barhill/Cargo 
Catalogue: MEP2306CD 
EAN:  3760061302204 
 
Tracklist: 

1.  No Return (02:41) 
2.  Move On (04:09) 
3.  Pitch Black (03:10) 
4.  Mass Extinction (04:00) 
5.  Dormant Brain (04:11) 
6.  Precious Time (03:27) 
7.  Screens (04:18) 
8.  Enemy (03:46) 
9.  United (03:13) 
10. Distant Road (03:34)) 

 
Recording, mixing and mastering by Fabien 
Cruzille. 
 
Line-up: 
Hugo Centeno (vocals, guitar) 
Noémie Bourgois (guitar) 
Sébastien Gouttes (bass) 
Alexis Guignard (drums) 
 
Links: 
www.facebook.com/praetorthrash 
www.instagram.com/praetor_thrash 
 
Presskit: www.barhillrecords.de/press/ 
 
Photos: Salomé Bourgois 
 

Promotion: 
Kai Florian Becker 

info@barhillrecords.de 

 


